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DAMES EN HEREN,

De Subcommissie voor Landbouw, Visserij en Platte-
landsbeleid besprak op 8 november 2005 het verslag 
van de Vlaamse Regering ‘Vinger aan de Europese 
pols. Overzicht van de voor Vlaanderen belangrijke 
EU dossiers in 2005. Juli 2005’. Mevrouw Sophie 
Dewispelaere, raadgever van het kabinet van minis-
ter Leterme, bevoegd voor Landbouw, Zeevisserij en 
Plattelandsbeleid gaf toelichting bij het document.

I. Toelichting

Mevrouw Sophie Dewispelaere stelt dat het verslag 
van de Europese Commissie aan de Raad en het 
Europees Parlement inzake vaststelling van identi-
ficatie en registratieregeling voor runderen, rund-
vlees en rundvleesproducten werd toegezonden aan 
de Raad van Ministers en het Europees Parlement. 
Het verslag stond niet op de agenda van de voorbije 
Europese Landbouwraden. Het staat evenmin op de 
agenda van de eerstvolgende Landbouwraden. De 
spreker is er niet van overtuigd dat men evolueert in 
de richting van een voorstel van de Europese Com-
missie. Het gaat om een verslag met enkele aanmer-
kingen en aanbevelingen. Er wordt geen wetgevend 
initiatief  genomen.

Over de Europese Strategische Richtsnoeren voor 
Plattelandsontwikkeling had in september 2005 een 
akkoord bereikt moeten zijn. Daar is men niet in 
geslaagd. Omdat de nieuwe programma’s voor plat-
telandsontwikkeling op 1 januari 2007 van start moe-
ten gaan, is het de bedoeling de Europese Strategie zo 
snel mogelijk goed te keuren. Het staat op de agenda 
voor de Landbouwraad van november 2005. 

Over de verordening inzake de definitie, beschrijving 
en labeling van sterke drank had men van gedachten 
moeten wisselen op de Landbouwraad van oktober 
2005. Dat is niet gebeurd. Het staat evenmin op de 
agenda van de Landbouwraad van november 2005. 
De spreker is er niet van overtuigd dat het Britse 
voorzitterschap dit onderwerp nog zal behandelen. 

Het verslag van de Europese Commissie aan het 
Europees Parlement en de Raad betreffende de wer-
king van de gemeenschappelijke marktordening in 
de sector bananen werd toegezonden aan het Euro-
pees Parlement en de Raad in februari 2004. Omdat 
de spreker daarover niets meer heeft vernomen, ver-
wacht ze op korte termijn geen wetgevende initiatie-
ven. 

De hervorming van de marktverordening voor vlas 
en hennep is gepland voor december 2005. Het Britse 
voorzitterschap zal dat wellicht overlaten aan het 
Oostenrijkse voorzitterschap. 

Er is een voorstel van de Europese Commissie op 
komst over de Gemeenschappelijke Marktordening 
(GMO) van fruit en groenten (vers en verwerkt). 
Het werd verwacht voor de tweede helft van 2005. 
Het Britse voorzitterschap heeft het nog niet op de 
agenda geplaatst. De spreekster verwacht niet dat dit 
punt aan de agenda van december 2005 zal worden 
toegevoegd. 

De Landbouwraad heeft geen zicht op de Mercosur-
onderhandelingen met onderhandelingsmandaat bij 
de Commissie. Dat dossier houdt verband met het 
WTO-dossier, dat op de agenda van de Landbouw-
raad van december 2005 staat. 

Aangaande de ontwikkelingsronde van Doha, meldt 
mevrouw Dewispelaere dat de discussie over de Ad 
Valorem Equivalenten (AVE’s) al enkele maanden is 
afgerond. 

Wat de richtsnoeren betreffende coëxistentie van 
GGO en niet-GGO betreft, onderstreept mevrouw 
Dewispelaere dat de administratie tijdens de vorige 
regeerperiode een studie heeft uitgevoerd. De admi-
nistratie, het kabinet en de verschillende belangen-
organisaties werken aan een ontwerp van decreet 
terzake. De eerste interkabinettenwerkgroepen hier-
omtrent worden begin december 2005 georganiseerd. 

Het voorstel van verordening voor de implementatie 
van een vrijwillig houtvergunningsysteem of FLEGT 
wil vrijwillige vergunningen invoeren voor tropisch 
hout. Daarover is een akkoord bereikt op de Land-
bouwraad van oktober 2005. 

Over het voorstel voor een verordening houdende 
vaststelling van voorschriften inzake preventie, 
bestrijding en uitroeiing van bepaalde overdraag-
bare spongiforme encefalopathieën, meldt mevrouw 
Dewispelaere dat de eerste lezing is goedgekeurd op 
de Landbouwraad van 30 mei 2005. Er heeft nog 
geen tweede lezing plaatsgevonden omdat er nog 
geen advies is van het Europees Parlement. 

De inhoud van de richtlijn voor het dierenwelzijn van 
vleeskippen is vergelijkbaar met de dierenwelzijns-
richtlijn voor leghennen. Een politiek akkoord werd 
verwacht in de Landbouwraad van december 2005. 
Dat is echter niet meer mogelijk. 
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In de Landbouwraad van september 2005 werd voor 
het eerst gesproken over de richtlijn voor Vogelpest 
(Aviaire Influenza). Toen werd de geldende richtlijn 
aangepast. Er wordt een politiek akkoord verwacht 
op de Landbouwraad van december 2005.  

De richtlijn voor de preventie en controle van 
bepaalde ziekten in aquatische dieren is de voorbije 
maanden niet behandeld op de Landbouwraad. Een 
politiek akkoord in december 2005 is onmogelijk. 

Het dossier over de pesticiden sleept al heel lang aan. 
Op dit moment loopt de consultatieprocedure in het 
Europees Parlement. Het zal evenmin op de agenda 
van de Landbouwraad van december 2005 staan. 

De goedkeuringsprocedure van het Besluit van de 
Raad betreffende de toelating voor het op de markt 
brengen van voeding en voedingsingrediënten gepro-
duceerd uit de GGO-maïslijn GA21 en MON863 
loopt nog. Er is noch in de Leefmilieuraad noch in de 
Landbouwraad een gekwalificeerde meerderheid. 

Het voorstel voor een Raadsverordening inzake 
beheersmaatregelen voor de duurzame exploitatie 
van visbestanden in de Middellandse Zee zou aan-
vankelijk worden aangenomen tijdens de Landbouw-
raad van september 2005. Dat is niet gebeurd omdat 
de zuidelijke lidstaten zich verzetten. 

Het voorstel tot Raadsverordening betreffende de 
herstelmaatregels voor de tongbestanden in het Wes-
telijk Kanaal en de Golf  van Biskaje staat op de 
agenda van de Landbouwraad van november 2005. 

Over het voorstel voor een Raadsverordening betref-
fende de maatregels voor het herstel van tong- en 
scholbestanden in de Noordzee, zou tijdens de Land-
bouwraad van november 2005 voor het eerst van 
gedachten gewisseld worden. Dat is volgens mevrouw 
Dewispelaere mogelijk al staat het nog steeds niet op 
de agenda. De herstelmaatregelen zijn er wel al. 

Het Britse voorzitterschap heeft het politieke debat 
over de mededeling van de Commissie aan de Raad 
en het Europees Parlement betreffende een Europese 
aanpak voor eco-labeling van visserijproducten, niet 
op de agenda geplaatst. 

Het voorstel voor een Raadsverordening betreffende 
structurele maatregelen in de visserijsector voor de 
periode 2007-2013 betreft een structuurprogramma 
voor de visserijsector. Het voorstel is nog niet goed-

gekeurd. Tijdens de Europese Visserijraad van juni 
2005 werd geen akkoord bereikt. Het is ondertussen 
niet opnieuw aan de agenda toegevoegd. 

II. Vragen en opmerkingen van de leden

Er werden geen opmerkingen geformuleerd.

De verslaggever, De voorzitter,

Karlos CALLENS Jos DE MEYER

––––––––––––––––––––


